
Nõupäeval olid kuumaks 
teemaks õpilaste 
sõidusoodustused

Eelmisel nädalal Loksa vallas Vihasool toi
munud Harju Omavalitsuste Liidu nõupäeval 
olid arutusel õpilaste sõidusoodustused raud
tee- ja bussiliinidel maakonnas. Omavalitsus
te juhid said ülevaate maakonna hoolekande- 
asutuste hetkeseisust, arutelu käigus püüti 
saada tulevikunägemust sotsiaalabiasutuste 
kohtade vajadusest maakonnas tervikuna.

Viimasel ajal on olnud palju segadust õpilaste 
sõidusoodustuste ümber. Vabariiklikus mastaabis te
geleb nende probleemidega nüüd haridusministee
rium, varem kuulusid need küsimused teede-ja side
ministeeriumi kompetentsi. Haridusministeeriumi 
vastutav ametnik Toivo Sikk ning maavalitsuse esin
dajad Priidu Kalbre ja Kalju Saarts vastasid omava
litsusjuhtide arvukatele küsimustele. Maavalitsuse 
sotsiaal- ja tervishoiuosakonna juhataja Ene Päll ja 
Jõelähtme vallavanem Taimi Saarma tutvustasid sot

siaalabiasutuste olukorda maakonnas ning ootasid 
omavalitsusjuhtidelt ettepanekuid tulevikunägemuse 
väljatöötamiseks. Kõige enam tuntakse maakonnas 
puudust lastekodust. Mõned aastad tagasi kõne all 
olnud Kernu 40-kohalise lasteaia ehitamine on 
jäänud rahapuuduse Tõttu toppama.

Harju Projektbüroo juhatuse esimees, Vasalem
ma vallavanem Ado Pallase informeeris büroo käivi
tamisest. Harju Projektbüroo pakutavat teenust on 
senini kasutanud vähesed omavalitsused. Leiti, et 
klientide arv on otseses sõltuvuses pakutava teenuse 
hinna ja kvaliteediga. Peeti vajalikuks muretseda 
büroole kaasaegset tehnikat. Eesti Välisinvesteerin
gute Agentuuri Põhja-Eesti esindaja Madis Maripuu 
andis ülevaate koostöövõimalustest omavalitsustega. 
Esmatähtsaks peeti oskust pakkuda investeerijale 
olemasolevaid tingimusi.
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